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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Halászati termelés zajlik a Velencei-tó víztározóiban?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ahogy az bizonyára Ön előtt is ismeretes, a Velencei-tónak két víztározója is van, amelyek a tó
vízszintjének szabályozására, vizének pótlására szolgálnak: ezek a Zámoly, illetve Pátka melletti
létesítmények. Részemre érkezett választópolgári megkeresések alapján úgy tűnik, hogy az elmúlt
időszakban már nem az eredeti funkciójára használják a víztározókat. Egyes hírek szerint utoljára
2018-ban engedtek vizet belőlük a tóba, vagyis 3 éve - az újabb és újabb hőhullámok ellenére is -
nem  a  tó  vízpótlásának  céljára  használják.  Egyes  hírek  szerint  ennek  oka  a  vízminőségben
keresendő, ami miatt jobbnak látják az illetékesek a tó vizet egyéb forrásokból pótolni.

Választópolgári beszámolók szerint a Zámolyi- és Pátkai-víztározó mellett egyre gyakrabban lehet
találkozni kukoricadara-halmokkal,  amelyek a halászati  termelésre utalhatnak. Ebben az esetben
viszont  joggal  merülnek  fel  azon  kérdések,  hogy  hogyan  folytathatnak  haltenyésztést  a
víztározókban, ha annak minősége kérdéses, illetve kik és milyen engedélyek alapján folytatnak
ilyen tevékenységet?

A felmerült problémákra tekintettel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1.  Mikor  ellenőrizte  hatóság  a  Zámolyi-  és  a  Pátkai-  víztározó  vízminőségét?  Milyen
megállapításokra jutottak annak eredményeképpen?

2.  Valóban  nem  használják  már  évek  óta  a  tározókat  eredeti  céljukra,  vagyis  a  Velencei-tó
vízszintjének szabályozására?

3. Halászati termelés zajlik-e a víztározókban? Ha igen, kik és milyen engedélyek alapján járnak el?
Ha nem, miért vannak kukoricadara-halmok a tározók körül?



Tisztelettel várom válaszát.
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